

May 25, 2022

Dear Stonebridge Families,

It is with such a heavy heart that we all face today another mass shooting which this time was at Robb Elementary School in Uvalde, Texas where 19 students and 2 teachers lost their lives. As you can imagine today is a particularly painful and frightening day for staff and students in schools across the country.

Last week, 10 Black shoppers were shot and killed in a racist attack in Buffalo, New York. We have had 213 mass killings in just five months in 2022 across the United States.

These gun atrocities and mass murders are taking place where we have historically felt safe and engaged with community, neighbors, and friends which is even more frightening. We must move past saying “enough” and start to think about how to get involved and have our voices heard related to stopping unchecked gun violence

Today and tomorrow are days of action at Stonebridge World School. Students, teachers, and staff are taking time to write individual, group and class letters to Senators Klobuchar and Senator Smith. We are writing to express feelings around what sadly continues to happen each day with the nation’s gun violence crisis. We are writing to support meaningful gun reform legislation that could include background checks, waiting period for gun purchases and ban on assault style weapons and high-capacity magazines.

Stonebridge will be sending letters on Thursday after school. If you would like to participate as parent and/or guardian please send your letter to school with your scholar or drop it by the school office to be included to Senator Klobuchar and Senator Smith.

In closing, I want to assure you that myself as well as the Board has the safety of Stonebridge as our upmost concern. We will continue to monitor and elevate safety protocols throughout the building on a regular basis. You will also see additional safety measures related to entering the building when you visit the school.

Please spend time hugging and talking with your children. We all need some TLC and good family time during these difficult days.

In Peace and Partnership,

Barbara Novy
Executive Director

25 de Mayo de 2022

Estimadas familias de Stonebridge,

Es con gran pesar que todos enfrentamos hoy otro tiroteo masivo que ésta vez fué en la Escuela Primaria Robb en Uvalde, Texas, donde 19 estudiantes y 2 maestros perdieron la vida. Como pueden imaginar, hoy es un día particularmente doloroso y aterrador para el personal y los estudiantes de las escuelas de todo el país.

La semana pasada, 10 compradores negros fueron asesinados a tiros en un ataque racista en Buffalo, Nueva York. Hemos tenido 213 asesinatos en masa en solo cinco meses en 2022 en todo Estados Unidos.

Estas atrocidades con armas de fuego y asesinatos en masa tienen lugar donde históricamente nos hemos sentido seguros y comprometidos con la comunidad, los vecinos y los amigos, lo que es aún más aterrador. Debemos dejar de decir "basta" y comenzar a pensar en cómo involucrarnos y hacer que nuestras voces se escuchen en relación con detener la violencia armada sin control.

Hoy y mañana son días de acción en Stonebridge World School. Los estudiantes, maestros y personal se están tomando el tiempo para escribir cartas individuales, grupales y de clase a los senadores Klobuchar y Smith. Estamos escribiendo para expresar nuestros sentimientos sobre lo que lamentablemente continúa sucediendo cada día con la crisis de violencia armada en la nación. Les escribimos para apoyar una legislación significativa de reforma de armas que podría incluir verificación de antecedentes, período de espera para la compra de armas y prohibición de armas de estilo de asalto y cargadores de alta capacidad.

Stonebridge enviará cartas el jueves después de la escuela. Si desea participar como parent o tutor, envíe su carta a la escuela con su estudiante o llévela a la oficina de la escuela para incluirla con el Senador Klobuchar y el Senador Smith.

Para terminar, quiero asegurarles que tanto yo como la Junta tenemos la seguridad de Stonebridge como nuestra principal preocupación. Continuaremos monitoreando y elevando los protocolos de seguridad en todo el edificio de manera regular. También verá medidas de seguridad adicionales relacionadas con el ingreso al edificio cuando visite la escuela.

Por favor, dedique tiempo para abrazar y hablar con sus hijos. Todos necesitamos un poco de cariño y un buen tiempo en familia durante estos días difíciles.

En paz y asociación,

Barbara Novy
Directora Ejecutiva